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ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ

ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ ΠΡΑΚΤΙΚΟΥ 

ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ   54/2020

ΑΠΟΦΑΣΗ   694/2020

Στην Καλαμάτα σήμερα, την 30η Δεκεμβρίου 2020, ημέρα Τετάρτη και ώρα 13:00, 
συνέρχεται στην 54η/2020 συνεδρίαση η Οικονομική Επιτροπή του Δήμου Καλαμάτας, μετά 
την υπ’ αριθμ. πρωτ.  87053/24-12-2020 πρόσκληση του κ. Προέδρου, που επιδόθηκε 
σύμφωνα με το νόμο. 

Η συνεδρίαση πραγματοποιείται με τηλεδιάσκεψη (με χρήση του λογισμικού zoom), σύμφωνα 
με τις διατάξεις της παρ. 1 του άρθρου 10 της Π.Ν.Π. (ΦΕΚ  55/11.03.2020 τ. Α’) και της υπ’ 
αριθμ. 426/77233/13-11-2020 εγκυκλίου του Υπουργείου Εσωτερικών και συμμετέχουν σε 
αυτή ο κ. Φάβας Γεώργιος, Αντιδήμαρχος Καλαμάτας, Πρόεδρος της Οικονομικής Επιτροπής 
και από τα τακτικά μέλη του Σώματος οι κ.κ.  1) Λιάππας Λεωνίδας, 2) Μαρινάκης Σαράντος, 
3) Μπάκας Ιωάννης και 4) Τζαμουράνης Βασίλειος.

Δεν συμμετέχουν αν και κλήθηκαν νόμιμα τα τακτικά μέλη κ.κ. 1) Αλειφέρη Καραθανάση 
Ελένη, 2) Κοσμόπουλος Βασίλειος, 3) Μπασακίδης Νικόλαος και 4) Πολίτης Δημήτριος.

Στη συνεδρίαση συμμετέχουν τα αναπληρωματικά μέλη της Οικονομικής Επιτροπής κ.κ. 
Δρούγας Παντελής, Μαστραγγελόπουλος Δημήτριος, Χριστόπουλος Ιωάννης και Αγγελής 
Αναστάσιος, αναπληρώνοντας τα τακτικά μέλη κ.κ. Μπασακίδη Νικόλαο, Πολίτη Δημήτριο, 
Κοσμόπουλο Βασίλειο και Αλειφέρη Καραθανάση Ελένη, αντίστοιχα. 

Επίσης στη συνεδρίαση κλήθηκαν Πρόεδροι Συμβουλίων Κοινοτήτων και Πρόεδροι 
Κοινοτήτων, επειδή στην ημερήσια διάταξη υπάρχουν θέματα που αφορούν στις εν λόγω 
Κοινότητες και απ’ αυτούς:
 Συμμετέχουν:

- Λόγω απουσίας του Προέδρου του Συμβουλίου της Κοινότητας Καλαμάτας κ. Λύρα 
Παναγιώτη, η αναπληρώτρια αυτού κα Μπάμπαλη Αικατερίνη. 

- Η Πρόεδρος του Συμβουλίου της Κοινότητας Μ. Μαντίνειας κα Χρονοπούλου Μαρία.
 Δεν συμμετέχουν:

- Οι Πρόεδροι Συμβουλίων Κοινοτήτων: 1) Βέργας κ. Κουρεντζής Γεώργιος και 2) 
Θουρίας κ. Κυριακόπουλος Κωνσταντίνος. 

- Οι Πρόεδροι Κοινοτήτων: 1) Αλαγονίας κ. Καζάκος Γεώργιος, 2) Αλωνίων κ. 
Χριστόπουλος Βασίλειος και 3) Πηγών κ. Μαρκόπουλος Απόστολος. 

Στη συνεδρίαση επίσης συμμετέχουν ο δημοτικός σύμβουλος κ. Φαββατάς Δημήτριος, καθώς 
και ο Συμπαραστάτης του Δημότη και της Επιχείρησης του Δήμου κ. Φερετζάκης Γεώργιος.

Αφού επιτυγχάνεται έτσι νόμιμη απαρτία, ο κ. Πρόεδρος κηρύσσει την έναρξη της 
συνεδρίασης.   
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Στη συνέχεια εισάγεται από τον κ. Πρόεδρο για συζήτηση το 5 (ii) ο θέμα της ημερήσιας 
διάταξης με τίτλο :

Έγκριση προϋπολογισμού, οικονομικού έτους 2021, των Κεφαλαίων Αυτοτελούς Διαχείρισης - 
Κληροδοτημάτων Δήμου Καλαμάτας: (ii)  «ΑΙΚΑΤΕΡΙΝΗΣ ΧΑΝΔΡΙΝΟΥ».

Το με αριθμ. πρωτ. 85307/21-12-2020 σχετικό έγγραφο του Τμήματος Προσόδων, 
Περιουσίας & Κοιμητηρίων της Διεύθυνσης Οικονομικών του Δήμου, το οποίο ήταν στο 
φάκελο του θέματος προς ενημέρωση, μαζί με τα διαβιβαζόμενα με αυτό εισηγητική έκθεση 
και σχέδιο προϋπολογισμού, έχει αναλυτικά ως εξής:

ΘΕΜΑ: Έγκριση προϋπολογισμού οικονομικού έτους 2021 του Κεφαλαίου Αυτοτελούς Διαχείρισης 
κληροδοτήματος Δήμου Καλαμάτας «ΑΙΚ. ΧΑΝΔΡΙΝΟΥ» 

Σας διαβιβάζουμε εισηγητική έκθεση και σχέδιο Προϋπολογισμού οικονομικού έτους 2021 για το 
κληροδότημα «ΑΙΚΑΤΕΡΙΝΗΣ ΧΑΝΔΡΙΝΟΥ», προκειμένου να ενταχθεί στα θέματα ημερησίας 
διάταξης για συζήτηση και λήψη σχετικής απόφασης έγκρισής του.

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ
ΤΗΣ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗΣ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ

ΩΣ ΔΙΟΙΚΟΥΣΑΣ – ΔΙΑΧΕΙΡΙΣΤΙΚΗΣ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ ΚΛΗΡΟΔΟΤΗΜΑΤΩΝ

ΦΑΒΑΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ
ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ

Επί του προϋπολογισμού οικον. έτους 2021 του κληροδοτήματος «ΑΙΚΑΤΕΡΙΝΗΣ 
ΧΑΝΔΡΙΝΟΥ»   το Συμβούλιο της Κοινότητας Καλαμάτας εκφράζει τη σύμφωνη γνώμη του με 
την υπ’ αριθμ. 54/2020 απόφασή του η οποία απεστάλη στο  Τμήμα Προσόδων, Περιουσίας 
& Κοιμητηρίων της Διεύθυνσης Οικονομικών του Δήμου Καλαμάτας.  

Επί του θέματος διεξάγεται διαλογική συζήτηση ως εξής: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Πάμε στο «ΑΙΚΑΤΕΡΙΝΗΣ ΧΑΝΔΡΙΝΟΥ». 

ΧΡΙΣΤΟΠΟΥΛΟΣ: Το ίδιο, Πρόεδρε, στην ίδια κατεύθυνση. 

Μάλιστα. 
Βασίλης Τζαμουράνης; 

Εγώ θέλω να μας διευκρινίσετε, Πρόεδρε, το εξής: Διαβάζω στα έσοδα 
351.000. Αυτός είναι ο προϋπολογισμός, 351.827. Εντάξει; 

Σωστό, σωστό. Είναι το ακίνητο της Κηφισιάς για να βοηθήσω, είναι το ακίνητο 
στη Νέα Κηφισιά αυτό.  

Ναι, ναι, κάποιο κατάστημα στη Νέα Κηφισιά. 
Λοιπόν, βεβαιωμένο από το ’97 μέχρι το ’12: 326.444. 

Είναι αυτά τα οποία δεν θα τα εισπράξουμε ποτέ. Διεκδικούνται, είναι μία 
δικαστική διαμάχη, που είναι η υπόθεση Ψηρίδη, έχουν επιληφθεί δικηγόροι και 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 
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δικηγόροι, δεν έχουμε πάρει κάποιο αποτέλεσμα και γι’ αυτό τον λόγο έρχεται και εγγράφεται 
και στις δαπάνες. 

Το είδα στη συνέχεια ότι είναι η πρόβλεψη μη είσπραξης, αυτό  …(δεν 
ακούγεται), άρα είναι επισφάλεια. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Είναι επισφάλεια, μπορώ να σας πω και μέχρι ανεπίδεκτη εισπράξεως ότι είναι. 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: Ναι. Σήμερα το ακίνητο είναι μισθωμένο; 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Όχι. 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: Άρα γι’ αυτό δεν υπάρχουνε έσοδα από… 

Ακριβώς. 
Να ενημερώσω, Βασίλη, μια και το έθεσες το θέμα, ότι είχε γίνει μία 

προσπάθεια μήπως το μίσθωνε ο Δήμος Κηφισίας. Είχε ενδιαφερθεί ο Δήμαρχος, ο κ. 
Θωμάκος, μάλιστα είχα ανέβει και εγώ στην Αθήνα, το είχαμε δει, τελικά δεν κατέληξε να το 
μισθώσει και έτσι έχουμε μείνει σε μία διαδικασία στην οποία θα πρέπει να πάμε, γιατί θέλει 
και φτιάξιμο ξέρετε, κύριοι συνάδελφοι, η αλήθεια είναι ότι είναι σε κακή κατάσταση, 
εγκατελειμμένο, μέσα, δηλαδή, εννοώ αυτοί που έφυγαν μπορεί να σας πω μόνο τους 
τοίχους δεν σήκωσαν ……

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: Αυτό Γιώργο…

Και υπάρχει μία εκτίμηση, Βασίλη συγνώμη που σε…, υπάρχει μία εκτίμηση ότι 
θέλει περίπου, με βάση ένα έγγραφο που είχαν κάνει οι Τεχνικές Υπηρεσίες του 

Δήμου Κηφισίας, ήθελε γύρω στα 50 χιλιάρικα για να φτιαχτεί. 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: Αυτό σε πολυκατοικία είναι; 

Όχι, όχι. Είναι ισόγειο, έχει ένα υπόγειο πάρκινγκ τεράστιο κάτω και είναι το 
ισόγειο και υπάρχουν και από πάνω στον πρώτο όροφο, ο οποίος έχει γίνει 

εσωτερικά δηλαδή, με ξύλινο πάτωμα να το πω έτσι, έχει γίνει διώροφο αυτό. 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: Μεσοπάτωμα. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Μεσοπάτωμα, ακριβώς, ακριβώς, ακριβώς. 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: Μάλιστα. Λοιπόν, πάμε. 

Και η αλήθεια είναι όμως ότι θα πρέπει σε κάποια στιγμή να το προχωρήσουμε 
αυτό για να το μισθώσουμε, να δούμε, θα πρέπει να ανατεθούν τώρα…, να 

κάνουμε τη διακήρυξη εδώ για να προχωρήσουμε. 
Συμφωνούμε, λοιπόν, σ’ αυτό. 
 

Η Οικονομική Επιτροπή, ως Διοικούσα και  Διαχειριστική  Επιτροπή των  Κληροδοτημάτων 
του Δήμου Καλαμάτας, στα οποία δεν έχουν οριστεί από τον διαθέτη του Διοικητικά και 
Διαχειριστικά Συμβούλια, σύμφωνα με την υπ΄ αριθμ. 295/2019 απόφασή της, με την 
ολοκλήρωση της διαλογικής συζήτησης, αφού λαμβάνει υπόψη της τα προαναφερόμενα, 
καθώς  επίσης και τις διατάξεις των άρθρων 72 και 75 του Ν. 3852/2010, όπως έχουν 
τροποποιηθεί και ισχύουν,

Α Π Ο Φ Α Σ Ι Ζ Ε Ι     Ο Μ Ο Φ Ω Ν Α

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ:

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 
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Εγκρίνει τον προϋπολογισμό εσόδων και εξόδων, οικον. έτους 2021, του 
Κεφαλαίου Αυτοτελούς Διαχείρισης - Κληροδοτήματος «ΑΙΚΑΤΕΡΙΝΗΣ 
ΧΑΝΔΡΙΝΟΥ», ο οποίος σε γενική ανακεφαλαίωση παρουσιάζει την εξής εικόνα:

ΕΣΟΔΑ 351.827,31 €
ΕΞΟΔΑ 351.227,31 €
ΑΠΟΘΕΜΑΤΙΚΟ 600,00 €

Έτσι συντάσσεται αυτό το απόσπασμα πρακτικού το οποίο  υπογράφεται όπως ακολουθεί :

Η ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΑ ΜΕΛΗ

Γεώργιος Φάβας 1. Αγγελής Αναστάσιος 

2. Δρούγας Παντελής

3. Λιάππας Λεωνίδας

4. Μαρινάκης Σαράντος

5. Μαστραγγελόπουλος Δημήτριος

6. Μπάκας Ιωάννης

7. Τζαμουράνης Βασίλειος

8. Χριστόπουλος Ιωάννης

Ακριβές Απόσπασμα
Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ

ΤΗΣ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗΣ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ

ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΠΑΝΑΓ. ΦΑΒΑΣ
(ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ)
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